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Załącznik  
do Protokołu z sesji Rady Miejskiej w Bodzentynie  

z dnia 27 marca 2024 r.   
 

STENOGRAM 

z sesji Rady Miejskiej w Bodzentynie 
z dnia 27 marca 2024 roku 

 
00:21:13:08 [Teresa Bzymek]: Dzień dobry. Otwieram nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej                 
w Bodzentynie. Witam przybyłych na dzisiejszą sesję Pana Burmistrza, Pana Dariusza Skibę, 
Wiceburmistrza Pana Andrzeja Jarosińskiego, Panią Skarbnik, Panią Danutę, Bartosza Pytla - Prezesa 
Miejsko-Gminnego OSP. Witam (niezrozumiałe) w  Bodzentynie. Pragnę poinformować, że zgodnie 
z przepisami obrady Rady Miejskiej są transmitowane oraz utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Uczestnicząc w sesji wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie                 
i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl obowiązujących przepisów tak zwanego RODO. 
Przechodzimy do punktu drugiego, stwierdzenie kworum. Bardzo proszę Państwa Radnych              
o potwierdzenie kworum. Zgodnie z listą obecności oraz potwierdzonym przez Państwa Radnych 
kworum stwierdzam, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia 
obrad i podejmowania prawomocnych uchwał obrad. Bardzo proszę, czy ktoś z Państwa chciałby 
zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku obrad? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. 
Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że radni jednogłośnie przyjęli 
dzisiejszy porządek obrad sesji nadzwyczajnej. Przechodzimy do punktu czwartego, to jest przyjęcie 
protokołu z sesji z dnia 21 grudnia 2023 roku, 26 stycznia 2024 roku i 26 lutego 2024 roku. Do 
protokołów nie zostały naniesione żadne uwagi. Bardzo proszę Państwa Radnych o przegłosowanie 
protokół, protokołu sesji z dnia 21 grudnia 2023 roku. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymuje? Stwierdzam, że protokół sesji z dnia 21 grudnia 2023 roku został przez Państwa Radnych 
przyjęty większością głosów, przy jednym głosie wstrzymującym się, to jest Radny Pan Dominik 
Dudek. Przystępujemy do kolejnego głosowania, to jest przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 stycznia 
2024 roku. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że protokół z sesji z dnia 27 
marca dwa tysiące...(wypowiedź niedokończona) A czemu ja mam tu 27 marzec? Tak, przyjęcie 
protokołu z sesji z dnia 26 stycznia 2024 roku został przez Państwa Radnych przyjęty większością 
głosów, przy jednym głosie wstrzymującym się, to jest Radny Pan Dominik Dudek. Przystępujemy do 
głosowania przyjęcia protokołu z sesji z dnia 26 lutego 2024 roku. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto 
się wstrzymuje? Stwierdzam, że protokół 24 roku został przez Państwa Radnych przyjęty większością 
głosów, przy jednym głosie wstrzymującym się, to jest Radny Pan Dominik Dudek. Otrzymali wraz z 
zaproszeniem na sesję na informatorze e-sesja jest całe zamieszczone. Szanowni Radni, pozwolę sobie 
odczytać kilka słów podziękowań i sprawozdania z działalności Rady Miejskiej w Bodzentynie w 2024 
roku w związku z zakończeniem kadencji. Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Z dniem 30 kwietnia 
bieżącego roku upływa obecna kadencja Rady Miejskiej w Bodzentynie. Była to najdłuższa w historii 
samorządu kadencja pełna wyzwań, chwil radości, sukcesów,  ale również momentów trudnych 
związanych z różnicą zdań, poglądów i podejmowaniem niełatwych decyzji. Już na początku kadencji 
w 2019 roku pojawiły się nieoczekiwane zmiany w składzie Rady, która swoją prawomocną działalność 
rozpoczęła w momencie złożenia ślubowania przez radnych w dniu 20 listopada 2018 roku. W wyniku 
wygaśnięcia dwóch mandatów radnych w okręgu wyborczym numer 13 w Świętej Katarzynie oraz w 
okręgu wyborczym numer 10 we Wzdole Rządowym odbyły się wybory uzupełniające do Rady 
Miejskiej. Obecny skład Rady przedstawia się następująco: Teresa Bzymek- Przewodnicząca Rady 
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Miejskiej, Sikora Katarzyna - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, Jan Wilkosz - Wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej, Agnieszka Barcikowska, Włodzimierz Bąderski, Marzanna Borek, Ewelina Dróżdż, 
Dominik Dudek, Zofia Gliwa, Bogusława Jankowicz, Mariusz Matla, Obara Anna, Dominika Skarbek, 
Jerzy Tofil, Tadeusz Zieliński - Radni Rady Miejskiej. Każdego roku Rada podejmowała szereg uchwał 
regulujących różnorodne zadania związane z działalnością samorządu Gminy, poczynając od drobnych 
spraw, a kończąc na strategicznych, które wyznaczały perspektywy dalszego rozwoju naszej gminy. W 
roku 2020 na obszarze Rzeczypospolitej Polskiej ogłoszono stan epidemii w związku z zakażeniami 
wirusem Covid19, który sparaliżował życie społeczne i gospodarcze na całym świecie. Jego nagłe 
pojawienie się wywarło wiele negatywnych skutków również na działalności samorządu gminy. Mimo 
niesprzyjających warunków nie została zachwiana działalność Rady Miejskiej w Bodzentynie i na 
podstawie obowiązujących przepisów Rada Miejska odbyła siedem sesji z wykorzystaniem zdalnego 
trybu obradowania. Rok 2022 upłynął w cieniu wojny na Ukrainie. Dnia 25 marca 2022 roku delegacja 
z naszej Gminy w tym grupa radnych i sołtysów w geście solidarności z naszymi wschodnimi sąsiadami 
udała się na przejście graniczne do Przemyśla, w celu niesienia pomocy uchodźcom z Ukrainy, która 
polegała na segregacji darów i przygotowania ich do dalszego transportu. Mijająca kadencja to także 
niezwykle podniosłe momenty. Sesja w dniu 26 stycznia 2023 roku miała uroczysty charakter, 
ponieważ uczestniczył w niej Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej Andrzej Duda, przedstawiciele 
różnych instytucji w tym przedstawiciele miast, które utraciły prawa miejskie w wyniku represji po 
powstaniu styczniowym. Na wyżej wymienionej sesji Rada Miejska w Bodzentynie przyjęła uchwałę 
ustanawiającą rok 2023 na terenie Gminy Bodzentyn Rokiem Bohaterów Powstania Styczniowego w 
Gminie Bodzentyn. Kolejna uroczysta sesja odbyła się w dniu 22 czerwca 2023 roku. W sesji 
uczestniczył między innymi Biskup Pomocniczy Marian Florczyk. Rada Miejska podjęła wówczas 
uchwałę w sprawie oddania hołdu Świętemu Janowi Pawłowi II w 20 rocznicę nadania tytułu 
Honorowego Obywatela Miasta Bodzentyn. Ostatnie lata stanowiły bardzo pracowity okres, w którym 
podjęto szereg istotnych tematów, inicjatyw na rzecz Miasta i Gminy Bodzentyn, a przytoczone wyżej 
kwestie to tylko nieliczne spośród zrealizowanych inicjatyw i wyzwań z jakimi przyszło się zmierzyć. 
Aktywność radnych była widoczna nie tylko na sesjach czy komisjach, ale wykraczała znacznie szerzej. 
Nasza współpraca, działania i chęć niesienia pomy pokazały, że w naszej Gminie mieszkają ludzie 
otwarci, empatyczni, którym nieobca jest pomoc drugiej osobie. Przyjęte w planach pracy na 
poszczególne lata tematy i założenia, jak również bieżące zadania realizowane były przez organ 
właściwie. W związku ze zbliżający się końcem kadencji pragnę wyrazić serdeczne podziękowania 
każdemu z Was za niezwykłe zaangażowanie i oddanie w rozwój naszej Gminy. Dziękuję wszystkim 
moim kolegom i koleżankom radnym i sołtysom za wspólne decyzje, dyskusje i za to, że zawsze 
stawaliśmy ramię w ramię w obliczu wyzwań. Wasze różnorodne perspektywy i oddanie sprawiły, że 
nasza Gmina stała się jescze bardziej serdecznym i przyjaznym miejscem do życia. Pragnę wyrazić 
ogromną wdzięczność Panom Burmistrzom za ciężką pracę, chęć pomocy drugiemu człowiekowi oraz 
oddanie w realizacji naszych wspólnych marzeń i celów. To dzięki wyjątkowo owocnej współpracy jaką 
mieliśmy zaszczyt prowadzić w ciągu całej kadencji na linii Rada Miejska - Urząd Miasta i Gminy 
rozpoczęliśmy i sfinalizowaliśmy wiele inicjatyw. Nie mogę zapomnie również o Pani Skarbnik, Panu 
Sekretarzu oraz kierownikach poszczególnych referatów jednostek organizacyjnych Gminy oraz 
Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych. Wasze zdolności organizacyjne oraz poświęcenie sprawiają, że 
funkcjonowanie Urzędu i jednostek organizacyjnych jest nie tylko efektywny, ale i sprawnie 
zorganizowany, co przekłada się na korzyść naszych mieszkańców. Składam serdeczne podziękowania 
dla pracowników Urzędu Miasta i Gminy. Dziękuję Wam za Wasze codzienne zaangażowanie i za to, 
że zawsze stawaliście na wysokości zadania pomagając naszej społeczności w najróżniejszych 
sprawach. Na zakończenie pragnę podziękować wszystkim Mieszkańcom, dzięki którym i dla których 
tu byliśmy. Przez te 5 lat ich głos był przez nas słyszalny a zgłaszane problemy i pomysły w miarę 
możliwości realizowane. Dziękuję za Waszą wyrozumiałość oraz każde miłe słowo i życzliwy gest. Z 
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całego serca życzę Państwu wszelkiej pomyślności w przyszłych przedsięwzięciach. Niech wasze drogi 
prowadzą Was do jeszcze większych sukcesów i spełnienia osobistego oraz zawodowego. Dziękuję 
bardzo. Szanowni Państwo przechodzimy do kolejnego punktu, to jest punkt szósty: Sprawozdanie z 
realizacji programu współpracy Miasta i Gminy Bodzentyn z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023. Powyższe 
sprawozdanie zostało zamieszczone w informatorze e-sesja. Informuję, że takowe sprawozdanie 
zostało przyjęte przez radnych Rady Miejskiej do wiadomości. Przechodzimy do punktu siódmego, to 
jest sprawozdanie końcowe podsumowujące realizację Programu Rewitalizacji Gminy Bodzentyn na 
lata 2016-2023. Również informuję, że powyższe sprawozdanie było zamieszczone do wiadomości. 
Radni przyjęli powyższą informację. Przechodzimy do punktu ósmego, to jest Sprawozdanie 
Gminnego Programu Wspierania rodziny w Gminie Bodzentyn za rok 2023. Również informuję, że 
radni przyjęli do wiadomości powyższe sprawozdanie. Przechodzimy do punktu dziewiątego, to jest 
sprawozdanie za rok 2023 z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026. Stwierdzam, że radni przyjęli do 
wiadomości powyższe sprawozdanie. Przechodzimy do punktu dziesiątego, to jest sprawozdanie z 
działalności Miejsko-Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Bodzentynie za 
okres 1 styczeń 2023- 31 grudzień 2023 oraz realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023. Informuję 
również, że powyższe sprawozdanie zostało przyjęte przez radnych do wiadomości. Przechodzimy do 
punktu jedenastego, to jest sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Bodzentynie za okres 1 styczeń 2023 - 31 grudzień 2023.  Również powyższe 
sprawozdanie radni przyjęli do wiadomości. Szanowni Państwo, pragnę również powitać kierownik 
Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, panią Beatę Dulębę, która przybyła na dzisiejszą 
sesję. Jest obecny również pan Bartosz Pytel, jak już wcześniej miałam możliwość go przywitania, i 
bardzo proszę, jesteśmy w punkcie dwunastym: Informacja na temat stanu bezpieczeństwa na terenie 
Miasta i Gminy Bodzentyn za 2023 na podstawie sprawozdań odpowiednich służb. Bardzo proszę 
pana Bartosza o zabranie głosu.  
 
00:38:28:14 [Bartosz Pytel]:Dzień dobry Państwu, Panowie Burmistrzowie, Pani Przewodnicząca, 
Państwo Radni. Ocena stanu bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy Bodzentyn w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej i innych miejscowych zagrożeń. Na terenie Gminy Bodzentyn działają cztery 
jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej z czego dwie włączone do krajowego systemu 
ratowniczo-gaśniczego. Jednostki OSP dysponują sześcioma pojazdami ratowniczo - gaśniczymi. W 
trzech jednostkach zainstalowano system zdalnego powiadamiania z możliwością przesyłania 
komunikatów tekstowych na telefony komórkowe strażaków. Wszyscy druhowie biorący udział w 
akcjach ratowniczo-gaśniczych są ubezpieczeni od następstw nieszczęśliwych wypadków, posiadają 
aktualne badania lekarskie oraz niezbędne umiejętności do podjęcia działań zdobyte na kursach i 
szkoleniach specjalistycznych. Z uwagi na znaczne odległości od siedzib jednostek państwowej straży 
pożarnej drowie OSP z naszej gminy muszą być przygotowani do podjęcia działań ratowniczych w 
zakresie: gaszenia pożarów, ratownictwa technicznego i drogowego, ratownictwa medycznego w 
zakresie kwalifikowanej pierwszej pomocy, ratownictwa wodnolodowego, ratownictwa chemicznego i 
ekologicznego, ratownictwa wysokościowego oraz poszukiwania osób zaginionych. Szeroki zakres 
działań naszych jednostek wymaga posiadania niezbędnego wyposażenia w sprzęt ratowniczy. Na 
dzień dzisiejszy trzy jednostki posiadają sprzęt hydrauliczny do ratownictwa technicznego i 
drogowego. Trzy jednostki w zakresie kwalifikowanej pierwszej pomocy, jedna ratownictwa wodno- 
lodowego, jedna chemicznego i ekologicznego, wszystkie w zakresie gaszenia pożarów i poszukiwania 
osób zaginionych. W ubiegłym roku jednostka OSP Psary Stara Wieś pozyskała średni samochód 
ratowniczo-gaśniczy na podwoziu marki Man, który będzie wykorzystywany przy pożarach, 
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miejscowych zagrożeniach i innych  klęskach żywiołowych. Zwiększy on bezpieczeństwo 
mieszkańców Psar jak i wszystkich mieszkańców całej naszej gminy. W roku 2023 udział w akcjach 
ratowniczo-gaśniczych jednostek z terenu naszej gminy przedstawił się następująco: OSP Bodzentyn - 
74 razy działania gaśnicze i 15 wyjazdów gospodarczych, OSP Wzdół - 40 razy działania ratownicze i 
pięć wyjazdów gospodarczych, OSP Sieradowice - 12 razy działania ratownicze i 11 wyjazdów 
gospodarczych, OSP Psary - 19 razy działania ratowniczo - gaśnicze i trzy wyjazdy gospodarcze. W 
minionym okresie mobilność jednostek wyniosła 99 procent, to znaczy była jedna odmowa wyjazdu z 
powodu awarii pojazdu jednostki spoza systemu. Oprócz działań ratowniczych druhowie OSP zajmują 
się działalnością prewencyjną w formie pokazów i szkoleń z zakresu udzielania pierwszej pomocy 
przedmedycznej, prawidłowego powiadamiania służb ratowniczych, ćwiczeń ewakuacyjnych w 
placówkach oświatowych. Biorąc pod uwagę szeroki zakres działań stawianych przed Ochotniczym 
Strażami Pożarnymi stan wyszkolenia i wyposażenia druhów, oceny z przeglądów sprzętu kontroli 
gotowości bojowej przeprowadzonej przez funkcjonariuszy Państwowej Straży Pożarnej, oceny dobre 
i bardzo dobre mieszkańcy naszej gminy w zakresie działania straży pożarnej są dobrze zabezpieczeni. 
Działania OSP nie byłyby możliwe bez zaangażowania samorządu gminnego, dlatego też w imieniu 
wszystkich druhów chciałbym podziękować Radzie Miejskiej, Panom Burmistrzom za pomoc w 
zakupach sprzętu ochrony osobistej strażaków, sprzętu ratowniczego, remontów samochodów i 
strażnic. Dziękuję bardzo.  
 
00:42:03:12 [Teresa Bzymek]: Bardzo dziękuję, dziękuję za przedstawioną informację, dziękuję za 
współpracę i zaangażowanie. Wysiłek i pracę jaką panowie strażacy wnieśli w związku z 
bezpieczeństwem naszych mieszkańców Miasta i Gminy Bodzentyn. Życzę dalszych sukcesów w życiu 
osobistym i w działalności społecznej. Jeszcze raz wszystkiego dobrego i dziękuję bardzo. Szanowni 
Państwo przechodzimy do kolejnego punktu, to jest punkt trzynasty - podjęcie uchwały w sprawie: 
podpunkt a), podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 
2047. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? 
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała została przez Państwa Radnych 
przyjęta większością głosów przy jednym głosie przeciwnym, to jest Radny Pan Dominik Dudek. 
Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest podpunkt b), podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
budżecie Gminy na 2024 rok. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do 
głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2024 rok została  przez Państwa Radnych przyjęta większością głosów, 
przy jednym głosie przeciwnym, to jest Radny Pan Dominik Dudek. Przechodzimy do kolejnego 
podpunktu, to jest podpunkt c), przyjęcie uchwały w sprawie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bodzentynie. Czy ktoś z Państwa 
chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bodzentynie została przez Państwa Radnych przyjęta większością głosów 
przy dwóch głosach wstrzymujących się, to jest Radny Pan Dominik Dudek i Radny Pan Tadeusz 
Zieliński. Przechodzimy do kolejnego podpunktu to jest podpunkt g), przepraszam, d) podjęcie 
uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Bodzentynie. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do 
głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała została 
przyjęta przez Państwa Radnych większością głosów, przy dwóch głosach wstrzymujących się, to jest 
Radny Pan Dominik Dudek i Radny Pan Tadeusz Zieliński. Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to 
jest podpunkt e), podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 
Planowania Budżetu Komunalnego Rady Miejskiej w Bodzentynie. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać 
głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? 
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Stwierdzam, że wyżej wymieniona uchwała przeze mnie została przez Państwa Radnych przyjęta 
większością głosów, przy dwóch głosach wstrzymujących się, to jest Radny Pan Dominik Dudek i 
Radny Pan Tadeusz Zieliński. Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest podpunkt f), podjęcie 
uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury Rady 
Miejskiej w Bodzentynie. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do 
głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała została przez 
Państwa Radnych przyjęta większością głosów, przy dwóch głosach wstrzymujących się, to jest Radny 
Pan Dominik Dudek i Radny Pan Tadeusz Zieliński. Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest 
podpunkt g), podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rolnictwa i 
Spraw Samorządowych Rady Miejskiej w Bodzentynie. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie 
widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, 
że uchwała została przyjęta przez Państwa Radnych większością głosów, przy dwóch głosach 
wstrzymujących się, to jest Radny Pan Dominik Dudek i Radny Pan Tadeusz Zieliński. Przechodzimy 
do kolejnego podpunktu, to jest podpunkt h), podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania z działalności 
Komisji Promocji i Turystyki Rady Miejskiej w Bodzentynie. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 
Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? 
Stwierdzam, że uchwała została przez Państwa Radnych przyjęta większością głosów, przy dwóch 
głosach wstrzymujących się, to jest Radny Dominik Dudek i Radny Pan Tadeusz Zieliński. 
Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest podpunkt i), podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
uchwały numer 87/ 726/2024 z dnia 26 lutego 2024 roku w sprawie określenia szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w formie usług sąsiedzkich oraz 
szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolenia z opłat, a także trybu ich pobierania. Czy 
ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała została przez Państwa Radnych przyjęta 
większością głosów, przy jednym głosie wstrzymujący się, to jest Radny Pan Tadeusz Zieliński. 
Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest podpunkt J), podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 
partnerstwa i przystąpienia do realizacji projektu: "Tworzenie lokalnych systemów wsparcia dla 
seniorów" w ramach programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Świętokrzyskiego 2021-2027, 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus. Czy ktoś z Państwa 
chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała została przyjęta większością głosów, przy jednym głosie 
wstrzymujący się, to jest Radny Pan Tadeusz Zieliński. Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest 
podpunkt k) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer 85/693/2023  Rady Miejskiej w 
Bodzentynie z dnia 21 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024. Czy ktoś z 
Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? 
Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że wyżej wymieniona uchwała została przez Państwa Radnych 
przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do podpunktu l), podjęcie uchwały w sprawie wskazania 
wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Miasta i Gminy 
Bodzentyn. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto 
jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam że uchwała została przez Państwa Radnych 
przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest podpunkt m), podjęcie uchwały 
w sprawie określenia wykazu kąpielisk w 2024 roku na terenie Gminy Bodzentyn, oraz ustalenia sezonu 
kąpielowego. Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała została przez Państwa Radnych przyjęta jednogłośnie. 
Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest podpunkt n), podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Bodzentyn w 2024 roku. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy 
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do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała została 
przez Państwa Radnych przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest 
podpunkt o), podjęcie uchwały w sprawie uznania wniosku za bezzasadny. Czy ktoś z Państwa chciałby 
zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała została przez Państwa Radnych przyjęta większością głosów, 
przy dwóch głosach wstrzymujących się, to jest Radny Pan Dominik Dudek i Radny Pan Tadeusz 
Zieliński. Szanowni Państwo, proszę o zabranie głosu Pana Burmistrza, Pana Dariusza Skibę.  
 
00:54:27:18 [Dariusz Skiba]: Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni, Drodzy Państwo. W związku z 
tym, że jest to ostatnia sesja w tej kadencji, chciałbym Państwu Radnym wręczyć symboliczne 
podziękowania za pięcio- ponad letnią pracę, współpracę, tutaj na zasadach określonych w ustawie o 
samorządzie gminnym dla rozwoju naszej Gminy. Chciałbym tu serdecznie z panem zastępcą 
Andrzejem Jarosińskim wręczyć Państwu skromne upominki, oraz podziękowania na piśmie, od nas 
taką pamiątka za ciężką pracę w tej kadencji.  
 
00:55:08:21 [Teresa Bzymek]: Dziękuję bardzo. Ja bym prosiła, aby wyczytywani Radni podchodzili tu 
do Pana Burmistrza. Jeżeli, jeżeli, no chyba nie w tym momencie Panie Radny. Szanowni Państwo, 
jeżeli ktoś z radnych podchodząc do Burmistrza będzie chciał coś powiedzieć, to bardzo proszę.  
 
00:55:55:06 [Dariusz Skiba]: Zaczniemy od Pani Przewodniczącej. Pani Teresa Bzymek.  
 
00:55:57:04 [Teresa Bzymek]: Było mi niezwykle miło, że mogłam współpracować z Panami 
Burmistrzami i wszystkimi pracownikami Urzędu. Dziękuję serdecznie.  
 
00:56:17:10 [Wojciech Furmanek]: Podziękowania dla Katarzyny Sikory.  
 
00:56:22:18 [Dariusz Skiba]: Dla Pani Katarzyny Sikory.   
 
00:56:28:14 [Katarzyna Sikora]: (Niezrozumiałe) Dziękuję bardzo.  
 
00:56:50:06 [Wojciech Furmanek]: Zapraszamy Panią Marzannę Borek.  
 
00:56:55:06 [Marzanna Borek]: Ja też bardzo dziękuję za współpracę wszystkim pracownikom Urzędu 
Miasta i Gminy Bodzentyn, Panom Burmistrzom i Pani Przewodniczącej. Bardzo dziękuję.  
 
00:57:22:12 [Wojciech Furmanek]: Pani Ewelina Dróżdż. Zapraszamy.  
 
00:57:50:04 [Ewelina Dróżdż]: Dziękuję za współpracę również.  
 
00:57:50:04 [Dariusz Skiba]: (Niezrozumiałe)  
 
00:57:50:04 [Ewelina Dróżdż]: Dziękuję serdecznie.  
 
00:57:52:12 [Wojciech Furmanek]: Jerzy Tofil.  
 
00:57:52:12 [Dariusz Skiba]: Gliwa Zofia.  
 
00:57:55:03 [Wojciech Furmanek]: Gliwa? No, rzeczywiście.  
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00:58:08:11 [Dariusz Skiba]: Dziękuję, z całego serca dziękuję.  
 
00:58:08:11 [Zofia Gliwa]: Chciałam serdecznie podziękować Panom Burmistrzom, całej Radzie na 
czele z Panią Przewodniczącą Teresą Bzymek, wszystkim pracownikom Urzędu Miasta i Gminy za tak 
owocną współpracę, dziękuję ślicznie.  
 
00:58:27:16 [Wojciech Furmanek]: Zapraszamy Panią Bogusławę Jankowicz.  
 
00:58:45:19 [Bogusława Jankowicz]:  Szanowna Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo Radni, 
Szanowni Panowie Burmistrzowie. Ja dziękuję za możliwość współpracy przez tą pięcioletnią kadencję. 
Uważam, że ten czas nie został zmarnowany, że dobrze zrealizowaliśmy nasze zadania. Dziękuję 
wszystkim, którzy pomogli w realizacji tych zadań. Przede wszystkim też dla mojej miejscowości. W 
całej gminie dużo rzeczy zostało wykonanych, dużo działań. Dziękuję jeszcze raz za pomoc, za 
wsparcie, za współpracę, dziękuję.  
 
00:59:17:17 [Wojciech Furmanek]: Zapraszamy Panią Dominikę Skarbek.  
 
00:59:25:01 [Dominika Skarbek]: Bardzo dziękuję również za owocną i miłą współpracę. Dziękuję.  
 
00:59:39:16 [Wojciech Furmanek]: Zapraszamy Pana Wiceprzewodniczącego Jana Wilkosza.  
 
00:59:55:01 [Dariusz Skiba]: (Niezrozumiałe).  
 
01:00:04:13 [Jan Wilkosz]: Ja krótko, podziękuję za całokształt w pracach, które zostały zrealizowane, 
które jeszcze będą zrealizowane.  
 
01:00:14:12 [Wojciech Furmanek]: Zapraszam Pana Radnego Włodzimierza Bąderskiego.  
 
01:00:35:16 [Włodzimierz Bąderski]: W związku z tym, że mam taką możliwość, chciałem serdecznie 
podziękować Panom Burmistrzom, Panu Sekretarzowi, Panu Sekretarzowi, wszystkim Radnym, oraz 
wszystkim pracowników tego Urzędu Miasta i Gminy, no i wszystkim, którzy pomagają w rozwoju tej 
naszej pięknej Gminy, dziękuję.  
 
01:00:54:22 [Wojciech Furmanek]: Zapraszam Pana Radnego Dominika Dudka.  
 
01:01:11:16 [Dominik Dudek]: Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, ja za ten prezent podziękuję. 
Sytuacja Gminy jest w takim stanie jakim jest, bardzo podziękuję za prezent. Dla mnie Panie 
Burmistrzu najlepszym prezentem byłoby to, gdyby Pan się odważył i stanął do mnie do debaty, ze 
mną do debaty do której Pana zaprosiłem, żebyśmy porozmawiali o problemach gminy, o pomysłach 
na tą gminę, wspólnie jeden na jeden. Dlatego ja dziękuję za ten upominek, a bardzo bym prosił, aby 
Pan zmierzył się ze mną w debacie. Dziękuję bardzo.  
 
01:01:41:17 [Dariusz Skiba]: Może w Polsacie?  
 
01:01:45:11 [Teresa Bzymek]: Szanowni Państwo, ja bardzo proszę o spokój.  
 
01:01:48:03 [Andrzej Jarosiński]: Przekażemy ten upominek. Ponieważ jest to długopis do szkoły na 
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pewno tam się przyda, dziękuję.  
 
01:01:54:03 [Wojciech Furmanek]: Zapraszam Pana Radnego Mariusza Matlę.  
 
01:02:13:11 [Dariusz Skiba]: ( Niezrozumiałe).  
 
01:02:13:11 [Mariusz Matla]: Chciałem podziękować za całe 5 lat, za wszystkie inwestycje wykonane i 
za te, które są realizowane, planowane, żeby były zrealizowane. Dziękuję bardzo.  
 
01:02:26:19 [Wojciech Furmanek]: Zapraszam Pana Jerzego Tofila, Pana Radnego.  
 
01:02:46:16 [Jerzy Tofil]: Ja również chciałbym podziękować Burmistrzowi, Zastępcy, Panu 
Sekretarzowi za wspaniałą współpracę, oraz pracownikom urzędu oraz pracownikom 
Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych. Dziękuję bardzo.  
 
01:03:05:00 [Wojciech Furmanek]: I Pan Radny Tadeusz Zieliński, zapraszam.  
 
01:03:19:06 [Tadeusz Zieliński]: Dziękuję serdecznie za współpracę wszystkim, a szczególnie 
mieszkańcom moich sołectw, Psar Starej Wsi i Podłazów, naprawdę Oni mnie trzymali na siłach, że 
przetrwałem, bo naprawdę były problemy, wątpiłem czasami, ale dziękuję bardzo wszystkim tu 
współpracującym.  
 
01:03:38:12 [Dariusz Skiba]: Szanowni Państwo. Jeszcze nie ma tutaj z nami Ani Obary i Agnieszki 
Barcikowskiej. Doręczymy te upominki w innym terminie. Moi Drodzy, okres przedświąteczny, 
chciałbym Państwu Radnym, wszystkim mieszkańcom Miasta i Gminy Bodzentyn życzyć spokojnych, 
radosnych, zdrowych i  Świąt Bożego, Wielkanocnych - przepraszam. Ten czas tak szybko leci, 
niedawno była Wigilia, mamy już Wielkanoc. Niech narodzony Chrystus obdarzy wszystkich Państwa 
Radnych oraz mieszkańców naszej gminy radością, dobrocią, miłością, przebaczeniem, pojednaniem i 
ludzką życzliwością. Niech te święta będą dla Was radosne, spokojne i w gronie rodziny. Dziękuję 
serdecznie wszystkim za współpracę przez te 5 lat i życzę wszystkim sukcesów i zdrowia przede 
wszystkim. Dziękuję bardzo.  
 
01:04:24:18 [Głosy z sali]: Dziękujemy bardzo.  
 
01:04:29:00 [Teresa Bzymek]: Szanowni Państwo, ja również przyłączam się do życzeń Pana 
Burmistrza, wszystkim mieszkańcom, wszystkim kolegom radnym, sołtysom, pracownikom urzędu 
życzę zdrowych, spokojnych, błogosławionych świąt, aby zmartwychwstały Jezus obdarzał Nas w 
łaski, abyśmy mieli wiele zdrowia i spokoju. Wszystkiego dobrego. Szanowni Państwo, jeszcze 
nawiązując, nie jest to jakiś drogi prezent, to jest taki tylko pamiątkowy symbol naszej pięcioletniej 
pracy w Radzie Miejskiej. Szanowni Państwo jesteśmy w punkcie czternastym, zamknięcie sesji. 
Stwierdzam że porządek dzisiejszej ( wypowiedź urwana) za przybycie i udział.  


